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Protokół Nr: XXI/2020 

 

Nazwa sesji: XXI sesja Rady Gminy Frysztak 

Data sesji: 10/09/2020 

Numer sesji: XXI/2020 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna UG Frysztak 

Godzina rozpoczęcia: 09:03 

Godzina zakończenia: 10:58 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXI sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał zaproszonych gości: Pana Wiesława Złotka Kierownika Powiatowego 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Strzyżowie, Panią Annę Bodaszewską 

Kierownika Podkarpackiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Boguchwale, Radnych Rady 

Gminy, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, przedstawicieli Urzędu Gminy 

Frysztak oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest                     

15 radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. /lista obecności stanowi zał. 

do prot./. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XX sesji 

z dnia 30.06.2020 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Kwiatek 

2. Paweł Matusz 

3. Mariola Mendocha 

4. Jolanta Szymkowicz 

5. Władysław Wilisowski 

6. Lesław Kraus 

7. Jacek Król 

8. Janusz Machowski 

9. Tadeusz Pawlik 

10. Ryszard Czernicki 

11. Edward Giera 

12. Kazimierz Kłosowicz 

13. Jerzy Gałuszka 

14. Ryszard Chmura 
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15. Kazimierz Drygaś 

 

Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian: 

- Pan Wójt zaproponował wprowadzenie punktu „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania”. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad wnioskiem Pana Wójta o wprowadzenie punktu 

„Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Frysztak oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania” w miejsce punktu 12. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła wniosek o zmianę 

porządku i rozpoczął głosowanie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 
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Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Porządek obrad: 

       Otwarcie sesji 

1.Stwierdzenie quorum. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał                

z poprzedniej sesji. 

4.Analiza gospodarki rolnej na terenie gminy Frysztak. 

5.Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. oraz  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  

6.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości położonej 

we Frysztaku stanowiącej mienie komunalne gminy Frysztak w drodze darowizny na rzecz 

Parafii Rzymsko Katolickiej p.w. Narodzenia NMP we Frysztaku. 

7.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

działki nr 224 położonej we Frysztaku przy ul. Ks. Wojciecha Blajera 20, na rzecz użytkownika 

wieczystego. 

8.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny za jeden litr 

paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do obliczania wysokości zwrotu kosztów przewozu 

dzieci do placówek oświatowych na rok szkolny 2020/2021. 

9.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 

2020 r. 

10.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Frysztak na lata 2019 – 2035. 
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11.Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/160/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 27 marca 2020 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 

2020 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania 

13. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.06.2020 r. 

14.Wolne wnioski i informacje. 

15.Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 

 

Pan P. Matusz, Radny zgłosił, że w dodanym punkcie brakuje tekstu uchwały. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 4 

Analiza gospodarki rolnej na terenie gminy Frysztak. 

 

Pan Wiesław Złotek Kierownik Powiatowy Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

oraz Pani Anna Bodaszewska Kierownik Podkarpackiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

przedstawili analizę gospodarki rolnej na terenie gminy Frysztak.  

 

Pan Jacek Król poinformował, że Przewodniczący Rady Powiatu Strzyżowskiego 

Podkarpackiej Izby Rolniczej Pan Jerzy Bator jest na wyjeździe służbowym i nie mógł być 

obecny na dzisiejszej sesji. Na sesji jest jednak członek PIR Pan Stanisław Sułkowski, który 

zabrał głos w tym punkcie. Ponadto Pan Przewodniczący zwrócił uwagę na brak płatności 

ONW dla rolników z powiatu Strzyżowskiego oraz gminy Frysztak. 

Pan S. Sułkowski poinformował, że czeka nas spis rolny. Do końca września 2020 r. można się 

spisać internetowo. Podziękował Panu Kierownikowi za przedstawienie rekompensat. Pan 

Stanisław Sułkowski poruszył sprawę dot. ONW – Izba Rolnicza wysyła pisma do Ministerstwa 

Rolnictwa. Będziemy się starać przywrócić tą dopłatę. W skali powiatu jest to około 2,5 mln 

zł. Ponadto przekazał, że firmy ubezpieczeniowe, gdzie rolnicy mieli ubezpieczone plony, nie 

chcą wypłacać odszkodowań za wymoknięcia plonów spowodowane opadami deszczu  

w okresie maj, czerwiec, lipiec. Będziemy się starać, aby w ustawie było zapisana możliwość 

ubezpieczenia za wymoknięcia plonów. 

Została udzielona informacja, że Podkarpacka Izba Rolnicza wydaje 4 razy papierowo, 8 razy 

internetowo pismo „Agro podkarpacie”. PIR składa również wniosek o uzyskanie 100% 

podatku akcyzowego. W tej chwili jest to 1 zł do litr paliwa, a chcemy dopłaty 1,10 zł.  

Udzielono informacji nt. szkód łowieckich oraz o wzroście produkcji roślinnej.  
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Ponadto podziękowano Panu Wójtowi oraz Radzie za próbki gleby, podziękowano Pani Annie 

Bodaszewskiej oraz Pani Paulinie Banaś za pomoc w wypełnianiu wniosków. Złożono również 

podziękowania dla Pana Wiesława Złotka.  

- Pan W. Złotek wyjaśnił znaczenie terminu „papierowy rolnik”. 

 

Ad. 5 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. oraz   

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w/w informacja była szczegółowo omawiana na 

komisjach Rady Gminy Frysztak.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. Pan Przewodniczący 

poinformował, że w/w/ informacja została przesłana Radnym wraz z materiałami na sesję.  

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości 

położonej we Frysztaku stanowiącej mienie komunalne gminy Frysztak w drodze 

darowizny na rzecz Parafii Rzymsko Katolickiej p.w. Narodzenia NMP we Frysztaku. 

 

Pan Wójt omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

 

 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 



6 

 

Janusz Machowski Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/182/2020 w sprawie 

przekazania nieruchomości położonej we Frysztaku stanowiącej mienie komunalne gminy 

Frysztak w drodze darowizny na rzecz Parafii Rzymsko Katolickiej p.w. Narodzenia NMP we 

Frysztaku. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej działki nr 224 położonej we Frysztaku przy ul. Ks. Wojciecha Blajera, 

na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Pan Wójt omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/183/2020 w sprawie 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 224 położonej we Frysztaku przy ul. Ks. 

Wojciecha Blajera, na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny za jeden 

litr paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do obliczania wysokości zwrotu kosztów 

przewozu dzieci do placówek oświatowych na rok szkolny 2020/2021. 

 

Pan Wójt omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/184/2020 w sprawie 

określenia średniej ceny za jeden litr paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do obliczania 

wysokości zwrotu kosztów przewozu dzieci do placówek oświatowych na rok szkolny 

2020/2021. 

 

Ad. 9 
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Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy na 2020 r. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/185/2020 w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2019 – 2035. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/186/2020 w sprawie 

dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2019 – 2035. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/160/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 27 marca 2020 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan P. Matusz, Radny – w uchwale jest kwota 45 000 zł na drogę Filip-Opielowski  

w Chytrówce. Wg kolejności do asfaltowania miała być droga, na którą przeznaczone są środki 

z zebrania wiejskiego. Ja jako sołtys będę się trzymał ustaleń z mieszkańcami, więc nie 

przekażemy pieniędzy do drogi Opielowski-Filip, bo ta droga była asfaltowana i miała być 

asfaltowana za dwa lata. Natomiast środki są przeznaczone na tą drogę. Myślę, że 

wyasfaltujemy tą drogę za kwotę 45 000 zł, natomiast zebranie wiejskie dołoży pieniądze do 

drogi, która miała być asfaltowana, czyli Florek-Bednarz i za jednym zamachem wyasfaltujemy 

dwie drogi. Będziemy mieli problem z głowy na przyszły rok. Nie będziemy też musieli ściągać 

maszyn dodatkowo, bo jest to koszt.  
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- Pan S. Kwiatek – bardzo się cieszymy, że Glinik Dolny dostał 20 000 zł. Ja informowałem 

wcześniej Pana Wójta, że pod tą drogą są prowadzone kolektory. Czy to już będzie w tej 

kwocie, czyli 20 000 zł plus sołeckie – montaż tego? Czy to będzie zrobione z innych funduszy? 

- Pan Wójt – mamy oszczędności na kanalizacji, to zadanie musi być wykonane z działu 

kanalizacje. Będzie to wykonane poza tą kwotą, wcześniej przed położeniem asfaltu. Mamy już 

podpisaną umowę z wykonawcą kanalizacji, myślę że w najbliższym czasie będzie to możliwe.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Edward Giera Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/187/2020 

zmieniającą uchwałę Nr XVII/160/2020 Rady Gminy Frysztak z dnia 27 marca 2020 r.  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 

 

Pan Wójt omówił projekt w/w uchwały. 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan P. Matusz, Radny – czy będzie to rekompensowane z subwencji oświatowej, czy  

z naszych środków? 

- Pan Wójt – z naszych.  

- Pan K. Kłosowicz, Radny – jaka będzie odpłatność rodziców za dziecko?  

- Pan Wójt – niestety nie mam takiej wiedzy na ten moment. Jeżeli uzyskam taką informację to 

przekaże Panu Radnemu. Podejrzewam, że na podobnych zasadach jak przedszkole gminne.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 1 6.67 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem przeciw 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę Nr XXI/188/2020 w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych 

na terenie Gminy Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 

 

Ad. 13 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.06.2020 r. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 
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Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z dnia 30.06.2020 r.  

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Pan P. Matusz, Radny - poruszył ponownie sprawę przekazania starej szkoły w Chytrówce, 

remontu budynku ludowego w Stępinie – wszystkie budynki zostały w części wyremontowane 

na terenie gminy. Budynek jest w opłakanym stanie. 

- Pan S. Kwiatek, Radny - zadał pytanie odnośnie zniszczonego, poczerniałego baranka na 

budynku UG. 

- Pan K. Kłosowicz, Radny - zwrócił się ponownie z prośbą o zabezpieczenie środków  

w przyszłym roku na chodnik w Pułankach.  

- Pan R. Chmura, Radny – poruszył temat remontu schodków w centrum Frysztaka. 

- Pan K. Drygaś, Radny – zostało wykonane oświetlenia Kobyle-Jazowa, ale do tej pory się nie 

pali. Dlaczego to nie jest uruchamiane? 

- Pan S. Kwiatek, Radny – zaapelował o złożenie wniosku do usuwania skutków 

powodziowych na drodze Twierdza-Granice. Droga jest w fatalnym stanie.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys miejscowości Lubla – czy wnioski o fundusz sołecki na 2021 r. 

można zrobić z Radą Sołecką bez zwoływania zebrań wiejskich? 

- Pan J. Garncarski, Sołtys miejscowości Widacz – złożono podziękowania za przeznaczone 

środki na remont mostu w Widaczu.  

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi: 

1. stara szkoła w Chytrówce – czekam na ostateczną deklarację Pana Dyrektora ze Stępiny. 

Obecne rozwiązanie nie generuje dodatkowych kosztów. Opiekę sprawuje szkoła  
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w Stępinie. W momencie kiedy przekażemy musi być gospodarz budynku i umowa. Jeżeli 

będzie przekazanie to od przyszłego roku.    

2. Dom Ludowy w Stępinie – budynki są w opłakanym stanie i nie bardzo mamy pomysł na 

to co z nimi zrobić. Większość budynków generuje dosyć duże koszty utrzymania przy 

praktycznie zerowych dochodach. Temat do przyszłorocznego budżetu. 

3. chodnik w Pułankach – na dzień dzisiejszy mamy 3 gotowe dokumentacje. Dwie są  

w trakcie realizacji – Cieszyna i Frysztak. Temat do przyszłorocznego budżetu.  

W trakcie dokumentacji jest chodnik w Lubli. Niestety datacje, które są przewidywane  

w budżecie samorządu wojewódzkiego to kwota maksymalnie 170 000 zł. Można uzyskać 

to dofinansowanie na jedno zadanie. 

4. herb na UG – zadanie jest zlecone i w najbliższym czasie pojawi się odnowiony herb. 

5. remont schodków – w najbliższym czasie postaramy się zaradzić temu tematowi. 

6. oświetlenie w Kobylu – mam nadzieję, że na październikowe noce oświetlenie zostanie 

uruchomione. 

7. zgłoszenia powodziowe – mamy złożone 5 zadań do funduszy powodziowych, m.in. most 

na Widacz i w Lubli Bukowy Las. Niestety w tym roku nie ma dofinansowania zadań 

popowodziowych. Zdecydowaliśmy się, żeby te dwa pierwsze zadania z listy zrealizować 

z tego funduszu inwestycyjnego. Jeżeli będą realizacje mamy kilka dróg zweryfikowanych 

pozytywnie. Zawsze staramy się wybierać drogi najdroższe w odbudowie, po to by uzyskać 

dofinansowanie 80 %. Jeżeli będzie informacja od Wojewody, że będzie nabór, będziemy 

zgłaszać kolejne drogi.   

8. fundusz sołecki – niestety nie ma możliwości zrobienia tego w taki sposób. Musi być 

zebranie wiejskie. Procedura może być sprawdzana przez służby Wojewody z uwagi na to, 

że my po rozliczeniu funduszu sołeckiego, wnioskujemy o zwrot części środków i takie 

środki otrzymujemy. Procedura musi być zgodna z rozporządzeniem. Na dzień dzisiejszy 

można zwoływać zebrania do 150 osób. Przekażemy środki dezynfekcyjne. 

Ad. 15 

Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Lista potwierdzająca otrzymanie drogą elektroniczną zaproszeń i materiałów na sesję. 

3. Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości – 3 szt. 

4. Analiza gospodarki rolnej na terenie gminy Frysztak. 

5. Kopia nagrania audiowizualnego XXI sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

  

 

 

Sporządziła:                                                                                    Przewodniczący Rady 
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Ewelina Baje 
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